

Wireless Charging Pad Using Manual (SKTP1CP2)

Please read this manual thoroughly before using this product, and please follow the instructions

Note: This product is the designated wireless charger for STRIKE smart baseball. Please do not use it to charge any other products.



The improper use of this product may lead to damage of property, casualty, or severe injury.



The improper use of this product may lead to physical injury or damage of property.

Warning —

- Please do not use any damaged power cords, plugs, or loose power outlet.
- Please keep your body and hands dry while touching this charger, power cords, plugs, or power outlets.
- Please keep this charger away from fire sources, flammable items, or humid environments.
- Please do not use this charger if the charger is broken or damaged.
- Please do not attempt to repair this charger on your own, as it may lead to physical injury.
- If you are using hearing aids, please contact your product's manufacturer for information about possible interference from wireless radio.
- This charger contains magnets. According to warnings from both the American Heart Association and the English Medicines and Healthcare Products Regulatory Agency, magnets will affect medical devices within a 15cm radius; such as implanted cardiac pacemakers, implantable cardioverter-defibrillators (ICD), insulin pumps (CSII), or other electronic medical devices. If you use any of these medical devices, please contact your doctor first before using this charger. Please do not place this charger along with any metal items, or the charger may be scratched or damaged.
- Please do not put items such as: any metal items, magnets, cards with magnet strips, credit cards, metro damaged due to overheating when charging improperly. When the charging is complete, please remove STRIKE smart baseball completely away from this product.

Important -

- Any change or modification of this product, or not following the user agreement may void the manufac-
- Please use this product safely and correctly.
- Upon receiving this product, please register your product as soon as possible in order to receive the product manufactory warranty.
- Customers are responsible for keeping the purchasing receipt (or purchasing certificate) to maintain
- Please do not attempt to open this charger on your own, or change any gears.
- Please use only certified power supply unit (5V1A). Uncertified power supply units may cause malfunction or damage of this charger.
- The proper operation temperature of this product is between $40^{\circ}\text{F} \sim 110^{\circ}\text{F}$ ($5^{\circ}\text{C} \sim 40^{\circ}\text{C}$).
- Please do not soak this product into any type of liquid, or expose it to a humid environment or extreme

Operating Steps -

When using this charger:

Step 1 : Connect the Micro USB cable to the 5V1A power supply (from the box) and plug it to the power outlet.

Step 2: Connect the Micro USB cable to this charger. When this charger is connected to the power source, the power indicator light will be a steady blue light.

Step 3: Please line up the S logo at the bottom of the STRIKE smart baseball to the S logo on this charger to charge.

LED light instructions:

- Rapid flash of blue light twice: Connecting charge. If LED does
- not go rapid flash, please repeat the Step 3.
- Slow flash of blue light: During charging.
- Steady blue light: Charging complete



What is in the Box -

RIKE wireless charging pad	One
cro USB cable · · · · · · · · · · · · · · · · · · ·	One
RIKE wireless charging pad manual	One
eturn, Exchange, and Warranty information" booklet	One

Product Specification -

Diameter: 8.5 cm

Contact Information for Customer Service

Email: service@jingletek.com WEB: www.jingletek.com FB: www.facebook.com/jinglestrike



無線充電器說明書(SKTP1CP2)

請先詳細閱讀無線充電器說明書,再使用本充電器,敬請遵守規範。 注意:本充電器是 STRIKE 智慧棒球專用無線充電器。請勿使用於其他產品之充電。



如果使用不當,可能導致物品毀 損、人員死亡或受到重傷。



如果使用不當,可能導致人員受 傷或物品損毀。

- 請勿使用損壞的電源線或插頭、以及鬆動的電源插座。
- 觸摸本充電器、電源線、插頭或電源插座時請保持身體與手部乾燥。
- 請將本充電器遠離火源、易燃或潮濕的地方。
- 如果本充電器破裂或損壞,請勿繼續使用。
- 請勿嘗試維修本充電器,這樣做可能會造成身體傷害。

如果您使用助聽設備,請聯絡製造商瞭解有關無線電干擾的資訊。

- 本充電器內含磁鐵。美國心臟協會 (American Heart Association) 與英國藥品和醫療產品管理中心 (Medicines and Healthcare Products Regulatory Agency) 同時警告,磁鐵影響 15 cm 距離內的植入性 起博器、心臟整流器、除顫器、胰島素幫浦或其他電力醫療裝置 (總稱為「醫療裝置」)。若您為使用這些醫療 裝置的使用者,請先諮詢您的醫師,否則請勿使用本充電器。請勿將本充電器與金屬物件一起存放之,否則
- •請勿將雜物如金屬物質、磁鐵與磁條卡、信用卡、悠遊卡、RFID...等放置於 STRIKE 智慧棒球與本充電器之間。STRIKE 智慧棒球可能無法正確充電或可能因過熱而受損。當充電完全充滿時,請自行將本充電器移除。

根據 NCC 低功率電波輻射性電機管理辦法規定:

經型式認證合格之低功率射頻電機,非經許可,公司、商號或使用者均不得擅自變更頻率、加大功率或變更

低功率射頻電機之使用不得影響飛航安全及干擾合法通信;經發現有干擾現象時,應立即停用,並改善至無 干擾時方得繼續使用。前項合法通信,指依電信法規定作業之無線電通信。低功率射頻電機須忍受合法通信或工業、科學及醫療用電波輻射性電機設備之干擾。

注意事項 一

- 對本充電器的任何變更、改裝或未遵守使用規範,製造商將不予保固與維修。
- 請安全且正確地使用本充電器。
- 收到本充電器後,請盡快進行註冊,方享有產品保固服務。
- 消費者應妥善保存購買發票 (或購買證明) 以維護權益。
- 請勿拆毀本充電器,擅自更換內部零件或改裝本充電器。
- 僅限使用合格的電源變壓器 (5V1A)。未合格的電源變壓器可能會造成本充電器損壞或故障。
- 本充電器操作溫度為攝氏 -5~40 度之間。
- 請勿將本充電器浸入任何液體中或者暴露潮濕或高溫 (超過攝氏 50 度) 的環境。

盒裝內容物 -

STRIKE 無線充電器		一個
Micro USB 線		一條
STRIKE 無線充電器說	明書	一份
退換貨服務及保固資訊		一份

操作流程 -

使用本充電器時:

步驟一、將盒裝內 Micro USB 插至 5V1A 變壓器上連接電源。

步驟二、將 Micro USB 連接至本充電器,當本充電器連接電源時,

步驟三、將STRIKE智慧棒球下半部 S logo 對應至本充電器中央 S logo 進行充電。

電源指示燈會有以下顯示:

- 快速閃爍藍光兩下: 表示成功連接。若沒有快速閃爍藍光兩下, 請重新操作步驟三。
- 恆亮藍光:完成充電
- 慢速閃爍藍光:充電中

產品規格 -

重量:50 公克 直徑:8.5 公分 高: 2.7 公分

顧客服務連絡方式 —

中文客服電話:+886-6-2676309

服務時間: 週一至週五

> 台北時間: 10:00 a.m. - 6:00 p.m. 洛杉磯時間: 7:00 p.m. - 3:00 a.m.

Email: service@jingletek.com 官方網站:www.jingletek.com 臉書:www.facebook.com/jinglestriketw



SMART BASEBALL